

Title (en)

Cleaning and rinsing installation for a beer dispenser

Title (de)

Installation zur Reinigung und Spülung einer Bierzapfeinrichtung

Title (fr)

Dispositif de nettoyage et de rinçage pour installation de débit de bière

Publication

EP 0852971 A1 19980715 (FR)

Application

EP 97202480 A 19970811

Priority

BE 9700029 A 19970110

Abstract (en)

The system consists of a distribution unit (21) which holds one or more chlorine tablets (34) and a number of sponges (29). The unit is connected to a pressurised water conduit (19) and has two outlets (23,26) connected respectively to a compartment containing the sponges and a flow control valve and to the chlorine tablet compartment and the flow control valve respectively. The distribution unit is connected by the pressurised water conduit and a pump to a water tank, while the outlet pipe is connected via an electromagnetic valve (35) and a branch pipe to a rinsing head.

Abstract (fr)

Dispositif de nettoyage et de rinçage pour installation de débit de bière, caractérisé en ce qu'il est constitué par un dispositif de distribution (21) dans lequel peuvent être enfermées d'une part, une ou plusieurs pastilles de chlore (34) et, d'autre part une ou plusieurs éponges (29), ce dispositif de distribution (21) étant relié à un conduit (19) d'eau sous pression et à deux conduits de sortie (23) et (36) prévus respectivement entre l'enclave de l'éponge (29) et le robinet de débit (10), d'une part, et l'enclave de la pastille de chlore (34) et le robinet de débit (10), d'autre part. <IMAGE>

IPC 1-7

B08B 9/02; B67D 1/07

IPC 8 full level

B08B 9/02 (2006.01); B67D 1/07 (2006.01)

CPC (source: EP)

B08B 9/027 (2013.01); B67D 1/07 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] DE 8337262 U1 19870910
- [A] DE 9113488 U1 19920206

Cited by

DE19953720A1; DE19953720C2; US7311224B2; WO0194040A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0852971 A1 19980715; BE 1010846 A6 19990202

DOCDB simple family (application)

EP 97202480 A 19970811; BE 9700029 A 19970110